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Immár a negyedik üzletemberi találkozót tartották a múlt csütörtökön Magyarkanizsán az elmúlt másfél év alatt. A szerbiai és magyarországi 
üzletemberek mellett (a tavalyi olaszok után) idén először erdélyi magyar üzletemberek is részt vettek a Gyógyfürdő éttermében megtartott esemé-
nyen. A találkozó fő témája a mezőgazdaság és az élelmiszer-feldolgozás volt, de érintőlegesen más ágazatok is szóba kerültek.  

Pintér Attila, Magyarország belgrádi nagykövete köszöntőjében nagyra értékelte a szerb–magyar kereskedelmi kapcsolatok alakulását, hisz 
ha azok ma még nem is érik el a magyar–horvát vagy a magyar–szlovén szintet, a lemaradás egyre kisebb. Véleménye szerint az évi 1 milliárd 
800 millió eurós forgalom növelése mellett fontos lenne fokozni a magyar tőke beáramlását is Szerbiába, melynek az uniós csatlakozáshoz ve-
zető úton nagy szüksége lenne a külföldi tőkére. 

A megjelenteket köszöntötte dr. Bimbó Mihály, Magyarkanizsa polgármestere is, aki szólt a község vállalkozókat segítő programjairól és azok-
ról a pályázatokról, amelyeket a kis- és középvállalkozóknak kínál. 

A megnyitón felszólalt még Pék Zoltán, a VMSZ köztársasági parlamenti képviselője, Juhász Attila mezőgazdasági államtitkár és Varga Imre, 
a Magyar–Szerb Üzleti Tanács főtitkára is. Utóbbi a kis- és középvállalkozásokat ösztönző állami támogatások fontosságát emelte ki nyilatkozatá-
ban. 

Magyarkanizsa polgármester-helyettese, Huzsvár Ervin szerint a sikeres üzleti kapcsolatok biztosítéka a személyes ismeretségek kialakítása, 
amelyre kiváló alkalmat nyújtanak az ehhez hasonló üzletember-találkozók. 

A szakmai előadásokat és bemutatkozókat követően sor került a B2B üzletemberi találkozóra, amelyen az üzletemberek a konkrét üzleti lehető-
ségekről tárgyaltak egymással, aminek hozadéka remélhetőleg újabb üzleti kapcsolatok kialakulása lesz. 
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